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SOLNA FÄLTRITTKLUBB   

Järvavägen 7 
170 79 Solna 
www.sfrk.nu 

2023-05-22 18.00-19.30 
PLATS: Cafeterian, Gröna Ridhuset 
 
 

Närvarande:  
Sara Skullered (Ordförande) 
Nina Cromnier (Vice ordförande, TK) 
Karin Wennerholm (Kassör) 
Annette Alkebo (Utbildningskommittén) 

Jessica Öhman (Fastighetskommittén, TK) 
Lennart Sandqvist (Fastighetskommittén) 

Susanne Darbring (Fastighetskommittén) 
Sofia Lundberg (Vice sekreterare) 
Berit Berggren (Sekreterare, suppleant) 
Johanna Blückert (Lokstödsansvarig, suppleant) 
Agnes Lindström (Ungdomsledamot, USEK) 
 

 

Ej närvarande: 
Tilda Moodysson (Ungdomsledamot, USEK) 
Lena Erneling Albers (Medlemsansvarig) 
 
 

 

§ 1  MÖTETS ÖPPNANDE 

Sara Skullered förklarade mötet öppnat. 

 

§ 2  VAL AV JUSTERINGSPERSON 

Susanne Darbring valdes att jämte ordförande justera protokollet. 

 

§ 3  FASTSTÄLLANDE AV FÖREDRAGNINGSLISTA 

Föredragningslistan godkändes.  

 

§ 4  FÖREGÅENDE PROTOKOLL  

Föregående protokoll samt protokollet från styrelsemötet den 13 mars godkändes.  

 

§ 5  ÅRSMÖTE SVENSKA RIDSPORTFÖRBUNDET + ORDFÖRANDEMÖTE 

Styrelsen tackar Åsa Edqvist för att förtjänstfullt representerat klubben under ridsportförbundets 

årsmöte. Mötet hölls digitalt mellan kl.9-18 med långa och intensiva diskussioner. (Sara Skullered deltog 
utan rösträtt under andra halvan av mötet.)  

Inför mötet hade styrelsen per mail tagit beslut på hur klubben skulle rösta på 3 specifika punkter. 
Utfallet från årsmötet följde våra egna beslut, dvs:  

• Beslut att öka årsgiften till 120 kr (tidigare 112 kr ) – godkänndes. 

• Motion E33 Fasta arvoden till banbyggare – avslogs. 

• Motion E32 Organisationsutredning – beslut enligt förslag från svenska ridsportsförbundets styrelse. 

 

Sara Skullered rapporterar från Ordförandeträffen i Stockholms läns ridsportsförbund den 19 april: 

• Stockholms län satsar på värdegrundsutbildningar från hösten 2023. Målgrupp: barn, unga, vuxna i 
föreningen. Därefter kommer föreningarna att få fortsatt stöd med att fortsätta processen med att 
förankra värdegrunder och förhållningssätt i föreningarna. Vi kan alltså samordna vårt eget 
värdegrundsarbete med dessa processer och utbildningar. 

about:blank
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• Den 21 oktober blir det Ridsportforum 2023, på Bosön. Ledamöter och ungdomsrepresentanter är 
välkomna. 

• DUS söker ledamöter till ungdomssektionen. Sara har informerat USEK, som har sagt att de inte är 
intresserade. 

• Stockholms Ridsportsförbund söker arrangör till DM. Idag finns det arrangör för ponny dressyr, och 

sportköring. Allt annat saknas. 

• Ridsportsförbundet har tagit fram en ny utbildningsportal. 

Det beslutades att Sara Skullered skickar ut en kalenderinbjudan till alla i styrelsen för ridsportforumet 

den 21 oktober. 

 

§ 6  EKONOMI  

Karin Wennerholm redovisar klubbens ekonomin under första kvartalet. Det kommunala LOK-stödet har 
kommit in och här fanns ett väntat inkomstbortfall för inställda tävlingar samt att en del juniorlektioner 

inte har gett ersättning på grund av oklarhet kring hur lång tid som kan rapporteras för aktiviteten (minst 
60 minuter krävs för att få LOK-stöd). Detta är nu utrett, och vi kommer att kunna få ersättning även för 
juniorlektionerna framöver (tiden från uppropet räknas). 

Avtalet med veteranpoolen är nu uppsagt i och med att LOK-rapporteringen sköts via Xenophon.  

Vi har nu klart med alla behörigheter hos Nordea. 

Ridklubben är ansluten till Gräsroten hos Svenska Spel. 2021 fick vi utbetalt 2083kr och 2022 blev det 
2045kr. 

 

§ 7 MEDLEMSREGISTER & LOK-STÖD 

LOK-stöd på tävlingar 

Den 12 juni kommer Johanna Blückert och Lena Erneling Albers börja med närvaroregistreringen för VT. 

Innan dess ska Johanna både säkra behörigheter i systemet och att hon vet hur man gör 

närvaroregistrering samt lägger till personer vid igenridning. Hon ska även kolla upp hur man kan 

registrera LOK vid tävlingar och extraridning (t ex julhelger). 

Nu är det bara 25 medlemmar som inte betalt medlemsavgiften (primärt juniorer). Ridskolan hjälper till 

med att ringa runt. Vi har även lagt upp information på Facebook och på hemsidan. 

Från hösten tar ridskolan över LOK-rapporteringen gällande lektionsverksamheten. 

 

§ 8 TÄVLINGSKOMMITTÈN 

Det finns funderingar på att köpa in ett automatiskt tidtagarsystem vilket är vanligt på större tävlingar. 

Det beslutades att Agnes Lindström kontaktar leverantörer och begär in offerter. 

 

Det finns frågor i klubben kring hopptävlingarna, vem som blir uttagna att tävla om det är finns fler 

anmälda än möjliga starter. Nuvarande process baserar sig på ”först till kvarn”-principen, dvs de som 

först anmäler sig får delta på hopptävlingen. Ridskolan kan dock behöva göra mindre förändringar 

baserat på tillgängliga hästar, nivå på ryttare osv. Sara Skullered har gjort en analys av anmälda jämfört 

mot startande och kan konstatera att denna process efterföljs.  
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För att säkra att alla har samma möjlighet att anmäla sig när anmälan öppnar, brukar man numera lägga 

ut en blänkare på Facebook några dagar innan för att informera om när anmälan öppnar. Det är dock ett 

oerhört stort tryck vid anmälan, och därför brukar platserna ta slut väldigt fort. 

Möjligheten att förbättra processen ytterligare diskuterades. Styrelsen beslutade att den som efter 

anmälan inte får delta i tävlingen har nu förtur om de vill vara med i nästkommande tävling. 

Genomförandet av detta beslut förutsätter dock att det går att sätta upp en lättarbetad administrativ 

process runt detta.  

 

§ 9 USEK 

Ebba Drugge och Martin Viksten är nu klara med ULKen. Det innebär att hela USEKs styrelse nu är 

utbildade ungdomsledare! 

Agnes berättade att Pluggstugan fortsätter och fungerar bra. Dock kan det vara fler deltagare. Vi får ge 

det lite tid och hjälpas åt att kommunicera ut till barn och föräldrar. Det har tidigare beslutats att Sara 
Skullered ska kontakta media om Pluggstugan, men detta kommer inte göras förrän till hösten.  

USEK gick till final på tävlingen ”Vi i stallet” vilket är en hedersam placering. 

Nu är ridlägret bokat och fakturan betald. Allt är klart för några fina dagar på Säva Ridcenter. 

Vandringspriset till Klubbmästerskapet i käpphästhoppning är inköpt. 

Viktiga datum: 

• Kaféteriamöte om ridlägret den 4 juni. 

• KM i käpphästhoppning den 11 juni. 

• Sommaravslutningen är den 16 juni. 

 

§ 10  RIDSKOLAN INFORMERAR 

Två nya hästar har inköpts till Solna Ridskolan, Vir och Dynamit. De kommer från Polen och verkar ha ett 

bra lynne. Planen är att de ska börja gå på lektionerna till hösten. 

Brandlarmcentralen är utbytt. Det visar sig att den är lite känsligare för den indikerar summalarm på 

dörren till foderkammare. Visar att magnetuppställningen behöver åtgärdas. Magnetuppställningen är 

felanmäld.  

Anette Berglund har haft kontakt med slottsfogden på Ulriksdals slottspark angående möjligheten att få 

nyttja ena hörnet av ängen för ridlektioner. De vill inte ge besked nu utan inväntar ett möte med 

Fastighetsverket i juni. Enligt Björn är det väldigt osäkert så vi ska inte ha för stora förhoppningar. 

Bevattningsanläggningen i gröna ridhuset har varit ur funktion, men nu är pumpen lagad. Det vore därför 

bra om kommunen enligt tidigare överenskommelse kan låna ut en skylift för att Björn ska kunna byta 

dysorna i taket. Susanne kontaktar fastighetsavdelningen hos Solna stad för att följa upp på detta.  

Björn berättar att arbetet med att göra om de sista spiltorna som ska göras om till nya boxar kommer 

ske i sommar.  

Björn informerade att det gamla kylskåpet och frysen som står under trappan i det gröna ridhuset 

behöver slängas. Vi kan låna en transport från ridskolan för att göra detta.  
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Det beslutades att nyinvigningen av det gula ridhuset med bandklippning och show kommer ske 

söndagen den 3 september. 

 

§ 11  FASTIGHETSKOMMITTÉEN 

Städning av klubblokalerna: 

Städningen är fortfarande under all kritik. Ett förslag är att städinstruktioner och schema tas fram av 

Ridskolan. Susanne Darbring tar upp detta med Björn igen. Storstädning diskuterades men vi avvaktar 

tills den ordinarie städningen fungerar.   

Gula ridhuset: 

Susanne Darbring redogjorde för sitt möte med Solna kommun. Arbetet går enligt tidplan och beräknas 

vara klar till midsommar. 

Uteridbanan: 

Ridbanan är i behov av upprustning och offert har tagits in. Offerten innefattar att riva staket, ta bort 

gamla slipers, gräva ner en ny sarg, sätta upp nytt staket och lägga nytt underlag. Gamla underlaget 

återanvänds på ridstigar. Dränering av ytan blev dyr och är inte helt nödvändig. 

Styrelsen beslutade att arbetet med att förbättra utebanan inte kommer att göras i år. 

LED Kvalitet Horse, belysning för ridverksamhet: 

Styrelsen beslutade att det inte är aktuellt att införskaffa någon produkt från LED Kvalitet Horse. 

Högtalare/hörselslinga gröna ridhuset: 

Enligt en motion på årsmötet angående hörselslingor aktualiserades att många har svårt att höra 

ridläraren under lektionerna. Årsmötet beslutade att pröva om det räcker med att koppla in mikrofonen 

till det högtalasystem som vi använder på tävlingar.  

Sara Skullered har börjat att kolla på detta, men behöver kunna komma åt utrustningen som används vid 

tävlingar för att bättre kunna förstå om det är möjligt eller inte. Madeleine Westberg och Ella Bragée är 

de som brukar hantera ljudet vi tävlingar, så någon av dem borde kunna hjälpa Sara att komma åt 

utrustningen.  

 

§ 12  STYRELSENS ATT-GÖRA LISTA + ÅRSKALENDARIUM 

Sara Skullered går igenom och visar ett förslag på ett Årskalendarium där aktiviteter och beslutspunkter 
åskådliggörs i kronologisk ordning. Styrelsen tycker att den är mycket bra. Sara lägger upp det på 

OneDrive så det blir tillgängligt för alla styrelsemedlemmar. 

 

§ 13  SAMARBETE SOLNA STAD 

Ingen ny information på detta område sedan förra mötet. 

 

§ 14  UTBILDNINGSKOMMITTÉN 

Annette Alkebo redogjorde för två planerade HLR-kurser, den 5 och den 7 september kl. 18.00 – 20.00. 

Kursen riktar sig till stallpersonal och personer som ofta vistas i stallet. Kursen har ett liknande upplägg 

som den från år2022, men delen om ”första hjälpen” kommer att inriktas mer på ridverksamhet.  
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Tidpunkterna för värdegrundsutbildningen och efterföljande workshop diskuterades. Annette Alkebo 

kontaktar SISU med förslaget att föreläsningen om värdegrunder genomförs den 2 september, och sedan 

körs en workshop för enbart ungdomar den 19 september.  

Annette Alkebo tar gärna emot förslag på Clinics som vi kan genomföra i höst.  

 

§ 15 VAD VILL VI KOMMUNICERA? + HEMSIDA 

Hantering av SFRK:s mailadresser: 

Sara Skullered har lyckats jaga in potentiella lösenord till några av klubbens mailadresser, men har 

fortfarande inte haft möjlighet att pröva om dessa fungerar. Fortsättning följer. 

Hantering av Messenger och Facebook: 

Styrelsen behöver se över vilka som är administratörer på Facebook och processen för vem som ska 

svara på frågor som kommer till klubben via Messenger. 

Information ”ny till stallet”: 
Vid senaste styrelsemötet beslutades att vi inför hösten ska se över och vid behov uppdatera 
informationen som man får som föräldrar eller när man kommer som ny till stallet. (Informationen finns 

på följande länk, Elevinfo – Solna FRK). Det beslutades att Sussanne Darbring är ansvarig för detta med 
stöd från Agnes Lindström. Det beslutades även att informationen om Pluggstugan ska ligga med i denna 
information. 

Uppdatering hemsida: 

Vid senaste styrelsemötet beslutades att vår hemsida behöver ses över så att informationen är 

korrekt.  Lena Erneling Albers och Sara Skullered ska träffas i juni för att uppdatera hemsidan. Ansvariga 

för respektive område och kommittéer ska skicka Lena sina uppdateringar innan den 7 juni.   

Nyhetsbrev ”Ordförande informerar” 

Sara Skullered kunde aldrig publicera sista upplagan av ”Ordförande informerar” eftersom hon inväntade 

datumen för utbildningstillfällena. Nyhetsbrevet är nu inaktuellt och ny version kommer att skrivas så fort 

datumen för utbildningstillfällena är bekräftade. Nästa nyhetsbrev bör innehålla: uppdatering av 

renoveringen av det gula ridhuset, göra reklam för USEKs aktiviteter samt informera om datumen för 

betessläpp, hästfixardag och nyinvigningen av det gula ridhuset. 

 

§ 18 ÖVRIGA FRÅGOR 

Sara Skullered informerade att det kommer finnas möjlighet att köpa rabatterade föreningsbiljetter till 

Sweden International Horseshow den 30 november och 1 december. Det beslutades att hon informerar 
om detta på klubbens Facebooksida samt tar in intresseanmälan hos klubbens medlemmar. Baserat på 
visat intresse kan hon sedan köpa in biljetter när dessa släpps. 

 

§ 17 KOMMANDE MÖTEN 

Nästa möte är den 12 juni. Karin ordnar fika och Sofia hjälper till om det behövs. 

 

§ 18 MÖTETS AVSLUTANDE 

Sara Skullered förklarade mötet avslutat. 

 

 
 

https://sfrk.nu/elevinfo-2/
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Vid protokollet: 
 
Berit Berggren 
 

 
 
 

  Justeras: 

  Ordförande 

 

 

  Sara Skullered 

 

Justeringsperson 

 

 

Susanne Darbring 

 

 




